

建造業安全周 10周年

2021 CONSTRUCTION SAFETY WEEK 10TH ANNIVERSARY

安全智慧工地 Safety x Smart Site



工地參觀 Site Visit

4.8.2021

簡介 Introduction

發展局和建造業議會再度攜手舉辦「建造業安全周2021」，旨在進一步提高安全意識及推動業界各階層對工地安全的承擔。當中「工地參觀」由香港建造商會協辦，希望能與建造業從業員分享與推廣優良的工地運作模式。

「工地參觀」已安排12個參觀團，費用全免，出席者將會獲得「建造業安全周2021 - 工地參觀」電子證書一張。

- 註：(1) 參加者必須攜帶有效平安咭、安全帽及安全鞋。
(2) 參加者如選擇參觀B1工地，需要持有有效的密閉空間核准工人證明書。
(3) 參加者只可以選擇上午或下午的其中三個參觀團，並只會獲安排參與其中一個參觀團。

The Development Bureau and the Construction Industry Council are co-organising the “Construction Safety Week 2021” to sustain the momentum to promote awareness and commitment to construction site safety at all levels of the sector. The site visit being part of the “Construction Safety Week 2021” will be organized in collaboration with the Hong Kong Construction Association aiming to show and promote good site safety practices to industry practitioners.

12 site visit programmes are now open for enrollment free of charge. An e-certificate of attendance will be issued to the participants.

- Note 1: Participants are required to have a valid Green Card and use their own safety helmets and safety boots.
2: Participants choose to visit B1 site should possess a valid Certificate of Confined Space Certified Worker.
3: Participants are only allowed to choose three programmes either in the morning or afternoon, and will only be arranged to join one of the programmes.

上午參觀團 Morning Site Visit (*9:30-11:30)

- A1 設計及建造香港薄扶林道瑪麗醫院重建工程第一期 - 主要工程
Design and Construction of Redevelopment of Queen Mary Hospital (Phase 1) - Main Works
- A2 中九龍幹線 - 油麻地西工程
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West
- A3 設計、建造及運作將軍澳海水化淡廠第一階段工程
Design, Build and Operate First Stage of Tseung Kwan O Desalination Plant
- A4 廣華醫院重建項目第一期上蓋工程
Superstructure And Associated Works Contract For Redevelopment of Kwong Wah Hospital (Phase 1)
- A5 香港故宮文化博物館
Main Contract for the Hong Kong Palace Museum
- A6 觀塘240商業發展項目
Proposed Commercial Development at KTL240

下午參觀團 Afternoon Site Visit (*14:30-16:30)

- B1 搬遷沙田污水處理廠往岩洞 - 工地開拓及連接隧道建造工程 (見註2)
Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns - Site Preparation and Access Tunnel Construction (See Note 2)
- B2 東涌新市鎮擴展 - 填海及前期工程
Tung Chung New Town Extension - Reclamation and Advance Works
- B3 臨時建築廢物篩選分類設施 (2019-2022)
Temporary Construction Waste Sorting Facilities (2019-2022)
- B4 啟德體育園
Design, Construction and Operation of the Kai Tak Sports Park
- B5 將軍澳日出康城10期項目
Proposed Residential Development at Site I of TKOTL 70RP, LOHAS Park Package 10
- B6 西沙路擴闊工程
Sai Sha Road Widening Works

* 主辦機構將以電郵通知成功申請者所參與之工地參觀的集合時間及地點。

* Successful applicants will be informed by email regarding the gathering time and location for each site visit.

報名 Registration

請於2021年7月19日或之前於網址www.safetyweek.hk 報名。由於名額有限，主辦機構會以先到先得方法接受報名，唯主辦機構保留最終決定權。主辦機構將會以電郵確認成功登記的報名者。

Please register via our website at www.safetyweek.hk on or before 19 July 2021. Due to limited capacity, registration will be processed on a “first-come-first-served” basis. The organiser reserves the right regarding the final arrangement of the visit. Confirmation email will be sent to successful registrants in due course.

查詢 Enquiries

請致電蔡先生 (3509 7317) / 梁先生 (3655 5241) 或電郵至safetyweek10@devb.gov.hk

Please contact Mr. CHOI (3509 7317) / Mr. LEUNG (3655 5241) or email to safetyweek10@devb.gov.hk

